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PROTOKOLL KRETSSTYRET   

KS-møte nr. 11/2022 

 

Møtetid:   Mandag 21. november 2022 kl. 18.00-21.00 

Møtested:   Teams  

  Til stede Forfall Ikke 

møtt 

Leder: Inger Lilleby Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg Mykkestue  X   

Medlem: Ali Al-Saad            X   

Medlem: Marianne Frantzen  X Med frem til kl. 19.00  

Medlem: Jørn Haakensveen X   

Medlem: Vidar Elda X   

Medlem: Ida Pollestad Brunes X   

Medlem: Tom Svellet 

Ansattes representant 

X Med frem til kl. 20.00   

Varamedlem:        

Varamedlem: Mette Løhren   X   

Permisjon: Kjetil Korbu Nilsen    

Org. sjef: Tina Thorsen, referent  X   

 

Jørn Skjærvik fra administrasjonen deltok i innledning til sakene S-79 til S-81.  

 

Saksliste:  

S-79 Omdisponering av midler fra Biri Hestesportklubb   

S-80 Delegering av organisasjonssaker til administrasjonen      

S-81 Vurdering av idrettsrådsstruktur for Innlandet IK  

S-82 Høringsinnspill Spillemiddelordningen  

S-83 Anleggsutvalg Innlandet IK     

S-84 Politisk utvalg Innlandet IK     

S-85 1. utkast budsjett 2023   

S-86 Møteplan styremøte 1. halvår 2023    

 

Eventuelt:  

• Orientering etter Ledermøte 18. – 19. november 2022.  

• Særkretsmøte 1. desember 2022  
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AGENDA 

Sak -76 Godkjenne saksliste 
Sakslisten ble godkjent.  

 

Sak -77 Godkjenne protokoll  

Protokoll fra KS-møte 10/2022 ble godkjent.  

 

Sak -78 Habilitet   

Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet habile for videre vedtakssaker.  

 

Vedtakssaker 

 

S-79  Omdisponering av midler fra Biri Hestesportklubb   

Fagkonsulent i lov og organisasjon, Jørn Skjærvik, innledet i saken.   

 

Biri Hestesportklubb (BHK), en ung klubb stiftet i 2013 ser seg nødt til å 

nedlegge sin virksomhet. BHK har drevet med god aktivitet i sin korte periode, 

men de siste årene har mye av aktiviteten flyttet seg til Gjøvik Rideklubb. 

Avslutningen av klubben har vært gjennomført på en ryddig måte, etter 

veiledning fra idrettskretsen. Gjenværende midler, i underkant av kr 10.000, - 

ønskes av klubben overført til Gjøvik Rideklubb. 

 

Vedtak:  

Overskytende midler etter nedleggelse av Biri Hestesportklubb overføres til 

Gjøvik Rideklubb. 

 

S-80  Delegering av organisasjonssaker til administrasjonen      

     

  Fagkonsulent i lov og organisasjon, Jørn Skjærvik, innledet i saken.   

 

Det vises til NIFs lov §10-2 (2), som omhandler et idrettslags 

fordeling/oppgjør av eiendeler ved utmelding, oppløsning eller annet opphør. 

IIKs administrasjon har foretatt en vurdering av administrasjonens ansvar 

kontra kretsstyrets ansvar i slike saker, og kommer med følgende forslag:  

 

- Administrasjonen foretar saksbehandling der eiendeler utgjør mindre enn 

kr. 50.000, - og orienterer styret i etterkant. 

- Styret foretar vedtak i saker der eiendeler utgjør mer enn kr. 50.000, - 

 

Intensjonen med en delegering/fordeling er å forenkle prosessen og ikke 

belaste kretsstyret med for detaljerte oppgaver. 

  Kretsstyret diskuterte forslaget og det ble godt mottatt. Det var ingen innspill 

  til justeringer eller endringer.  

   

  Vedtak:  

Delegering av organisasjonssaker i forbindelse med saker ihht NIFs lov § 10-2 

(2) gjøres ihht forslag beskrevet over. 
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S-81  Vurdering av idrettsrådsstruktur for Innlandet IK  

    

  Fagkonsulent i lov og organisasjon, Jørn Skjærvik, innledet i saken.  

 

  Administrasjonen har utarbeidet et saksdokument som beskriver status av 

  idrettsrådene i Innlandet, og forslag til endringstiltak. Intensjonen med  

  endringsforslagene er at vi skal ha idrettspolitiske organ som arbeider for 

  idrettslagenes beste.   

   

  Basert på saksdokumentet foreslås følgende:   

• Innlandet idrettskrets tar initiativ til å fremme et lovendringsforslag 

«forenklet lovnorm for idrettsråd» til Idrettstinget 2023. 

• Administrasjon videreutvikler tankene om «verktøykasse» og tiltak 

overfor idrettsråd, og presenterer endelig plan på et styremøte i 2023. 

 

  Kretsstyret gikk gjennom forslaget og var enige om at det er behov for  

  forenklinger og forbedringer for idrettsrådene i Innlandet. Det ble spilt inn 

  gode forslag til videre prosess, som administrasjonen tar med seg videre.  

 

Vedtak:  

• Innlandet idrettskrets tar initiativ til å fremme et lovendringsforslag 

«forenklet lovnorm for idrettsråd» til Idrettstinget 2023.  

• Administrasjon videreutvikler tankene om «verktøykasse» og tiltak 

overfor idrettsråd, og presenterer endelig plan på et styremøte i 2023 

• Administrasjonen, samt Marianne Frantzen og Ida Pollestad Brunes fra 

styret, sørger for at det legges frem forslag til ovennevnte to punkter på 

styremøte i januar 2023.  

 

 

S-82  Høringsinnspill Spillemiddelordningen   

 

  Styremedlem Jørn Haakensveen innledet i saken og gikk gjennom forslaget til 

  høringsinnspill fra Innlandet IK.   

 

Innholdet i dokumentet er basert på møte i Innlandet i regi av 

Kulturdepartementet (KUD) 3. oktober 2022, hvor vi fremla våre innspill og    

som er ytterligere skriftlig konkretisert i hørings innspillet.   Kretsstyret gikk 

grundig igjennom hovedpunktene, og understreket betydningen av våre 

innspill om hvor viktig det er at det blir en bredere behovsvurdering når det 

gjelder større anlegg, samt at det er viktig å gjøre en endring med midlene som 

gis til pressområder. De ga også honnør til KUD som gjennomfører en slik 

innspills prosess.  

 

Vedtak:  

  Fremlagt høringsinnspill vedtas, og administrasjonen bes oversende  

  dokumentet til Kultur- og Likestillingsdepartementet. 
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S-83  Anleggsutvalg Innlandet IK   

 

Det henvises til sak S-74 i styremøte 10/2022.  

 

Styremedlem Jørn Haakensveen innledet i saken, og gikk gjennom forslaget til 

mandatet.  

 

  Forslaget i mandatet er at Anleggsutvalget skal være en pådriver for bygging 

  av store anlegg og interkommunale anlegg i Innlandet. Dette skal gjøres ved å 

  legge til rette for samarbeid mellom kommuner og ved godt samarbeid med 

  Innlandet fylkeskommune, og med idrettens øvrige organisasjonsledd 

  

Kretsstyret diskuterte både innhold og form på utformingen av mandatet, og 

oppfordrer til at vi har ensartet mal for alle utvalgene. Det ble konkludert at det 

var et godt utgangspunkt for videre arbeid med utvalgsstrukturene i Innlandet 

IK, og det kom innspill til endringer/justeringer.  

 

 

Vedtak:  

  Saken utsettes og det jobbes videre med forslag til mandat. Dette legges   

  frem i neste styremøte.  

Parallelt skal det jobbes med å få laget en felles mal for utarbeidelse av 

fremtidige utvalgsmandater for Innlandet IK.  

Styreleder Inger L. Fløgum og styremedlem Mette Løhren lager forslag til mal, 

som sendes ut på høring. Dette blir endelig mal for mandater ved opprettelse 

av utvalg i idrettskretsen. 

 

S-84  Politisk utvalg Innlandet IK     

  

Det henvises til sak S-74 i styremøte 10/2022, samt S-83 (over) 

 

Styreleder Inger Fløgum innledet i saken.  

   

 

Vedtak:  

  Saken utsettes til neste styremøte.  

Det påpekes at mandat til utvalg må utformes i en ensartet mal og hensynta 

innspillene i sak S-83. 
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S-85  1. utkast budsjett 2023   

    

  Organisasjonssjef innledet i saken.  

  Hovedpostene i budsjettet ble diskutert, sett opp mot idrettskretsens  

  handlingsplan for 2023.  

 

Vedtak:  

  Budsjettposter for 2023 ble gjennomgått, og administrasjonen bes fremlegge 

  revidert budsjett for vedtak på neste styremøte 

 

 

S-86  Møteplan styremøter 1. halvår 2023    

  

  Vedtak:  

Styreleder Inger L. Fløgum lager forslag til møteplan for 2023, og sender den 

ut på høring. Endelig møteplan vedtas i neste styremøte.   

 

 

Eventuelt:  

• Orientering etter Ledermøte 18. – 19. november 2022 

Styreleder og org.sjef orienterte om saker fra Ledermøtet. Orienteringen tas til 

etterretning. 

• Særkretsmøte 1. desember 2022  

Idrettskretsen vil invitere til særkretsmøte for å informere om og diskutere politisk 

påvirkningsarbeid. 


